
 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och samfällighetsförening 
20060810 
 
Närvarande: Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Bo Willfors, Per-Åke 
Berntsson och Gunnar Sahlström. Olof Karlsson hade förhinder. 
Plats: hos Gunilla 
 
1.  Sammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm. 
 
2.  Dagordningen godkändes. 

 
3.  Protokollet från föregående styrelsemöte lades till handlingarna. 

 
4.  Utskick av räkningar, protokoll, stadgar och regler är på gång (Ann, Gunnar). 

 
5.  Gunilla informerade: 

a) Hon har kontaktat Trygg Hansa om försäkring av reningsverket. 
b) Alla utom en har betalat för avloppet. Begäran om indrivning skall ske. 
c) Ilmestrand skall också ansluta till avloppet. Beslöts att han kan få vänta med 
betalning till försäljning skett. 
Godkännande av ledningsdragning genom hans tomt har inte inkommit från 
honom. Beslöts att om ny förrättning krävs skall Ilmestrand betala denna. 
d) Kontakter har tagits med kommunen med anledning av miljöbeslutet. 
e) Överklagan har kommit beträffande bygglov för reningsverksbyggnaden. Gunilla 
har bemött det i brev till Byggnadsnämnden och stadsarkitekten. 
f) Kronofogden har beviljat handräckning. Kontakt har tagits med den berörda som 
svarat. 
g) Lagfart skall sökas för köpet av Tådås 1:27. 
h) Gunilla påmint om ett skuldebrev som inte insänts. 
 

6.  Per-Åke och Bosse informerade om en häck som blivit skadad av grävmaskinen. 
Det visade sig att häcken inte ligger på den klagandes tomt, men den snyggades 
till. 
 

7.  Bosse informerade om de nya vägskyltarna. Det har visat sig att vissa ändringar 
behöver göras av adresser först. Bosse kontaktar kommunen om detta. 
 

8.  Nästa möte beslöts till 17 sept. kl. 16 hos Ann. 
 
9.  Sammanträdet avslutades. 

 
 
 
Gunnar Sahlström   Gunilla Jägemalm 
sekreterare   ordförande 

 


